
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Της:  Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Σε απόγνωση οι εργαζόμενοι στο Γ. Ν. Ζακύνθου»

Κύριε Υπουργέ,

Στο Γενικό Νοσοκομείο Ζακύνθου ιατροί, νοσηλευτές αλλά και οι ασθενείς διαπιστώνουν
τη σημαντική έλλειψη προσωπικού. Οι κλινικές αλλά και τα τμήματά του
υπολειτουργούν, εξαιτίας της εν λόγω κατάστασης. Μια κατάσταση την οποία
υποδήλωσε και η πρόσφατη παρουσία του Επόπτη Εργασίας στη Μαιευτική Κλινική
κατόπιν καταγγελιών, εξαιτίας των αντίξοων συνθηκών που επικρατούν σε αυτήν και
της γενικότερης εργασιακής εξουθένωσης του προσωπικού της. Την τραγική κατάσταση
που επικρατεί στο Γ. Ν. Ζακύνθου την υπερτονίζει επιπρόσθετα και το Προεδρείο του
Σωματείου Εργαζομένων του ως εξής: «...Το τελευταίο χρονικό διάστημα η Ορθοπεδική
αλλά και η Χειρουργική κλινική είναι σχεδόν γεμάτες με περιστατικά… Γνωρίζουμε ότι ο
όγκος των ασθενών και περισσότερο των τουριστών θα αυξηθεί αυτούς τους μήνες.
Αγωνιζόμαστε όπως πάντα, ώστε να διαχειριστούμε αυτές τις καταστάσεις. Τα τροχαία
ατυχήματα είναι σε ημερήσια διάταξη. Πλέον, ζούμε με αυτό. Ιδιαίτερα τον Ιούλιο και τον
Αύγουστο όλο αυτό κορυφώνεται…».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Πώς προτίθεστε να αντιμετωπίσετε τόσο την έλλειψη ιατρικού προσωπικού στο
Παθολογικό και στο Χειρουργικό Τμήμα του Γ.  Ν.  Ζακύνθου όσο και στη Μαιευτική
κλινική αλλά και στο Τμήμα της Αιμοδοσίας του;
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